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FLORIDA DEPARTMENT OF LAW ENFORCEMENT
INVESTIGATIVE SUMMARY

FDLE CASE #EI-91-25-016 DATE: March 24, 1992

CASE AGENT: Inspector John A. Doughtie
Office of Executive Investigations

REPORT PREPARED BY: Inspector John A. Doughtie

DATES COVERED FROM: 8/30/91  TO: 3/24/92

SUBJECT(S): Harry T. Moore (deceased) -
‘ Harriett Moore (deceased) .
Review, evaluate, and investigate matters surrounding the' December 25, 1951

bombing and subsequent deaths of former Florida NAACP Secretary Harry T. Moore
and his wife Harriett. : _ _ '

I. INVESTIGATIVE PREDICATE

On August 30, 1991, the Department of Law Enforcement was directed by the
Office of the Governor to conduct an investigation into matters surrounding
the December 25, 1951 death of Harry T. Moore and the subsequent death of his
wife Harriett. The investigation was predicated by the receipt of "new"
information by the Office of the Governor on August 26, 1991, related to the
deaths/murders of the Moores.

 II. RECONSTRUCTION

On December 25, 1951, at approximately 10:30 PM, an explosive device was
placed and detonated by an unknown subject(s) beneath a residence located in
Mims, Florida, occupied by Harry T. Moore and several members of his family.
On December 25, Harry T. Moore died as a result of injuries received at the
time of the explosion, while his wife Harriett expired approximately one week
following the incident.’ - .

III. PREVIOUS INVESTIGATIONS

The initial criminal investigation!relatedito the Harry T. Moore bombing
incident was conducted by the Federal Bureau of Investigations (FBI),
beginning during the early morning hours of December 26, 1951, and continuing
through July 1955. The FBI conducted an extensive on-site investigation

" involving numerous agents, as well as the assistance of other FBI Field

Offices natiorwide. Further, federal prosecutors with the assistance of the
FBI continually provided evidence related to their ongoing investigation to a
grand jury investigating matters surrounding the Moore bombing/murders, . as
well as several other possibly related terrorist incidents.. The Brevard
County Sheriff's Department and the State Attorney's Office played a limited
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role during the course of the investigation and provided assistance only as
. requested by the FBI. :

During the course of the FBI investigation numerous witnesses and suspects
‘were identified and interviewed regarding matters related to the Moore bambing
incident. Interviews and investigative efforts also included the development
of Ku Klux Klan informants, as well as the FBI's infiltration of several Klan'
chapters (Klaverns). '

Further, several additional suspects were identified during the time period
following the conclusion of the FBI's initial investigation in 1955. These

suspects were evaluated by the Brevard County Sheriff's Department and the FBI
(Ft. Pierce) during 1978.

To date, no individual(s) have been arrested for the bombing or murders of
Harry and Harriett Moore and the-case remains essentially unsolved.

IV. SYNOPSIS OF "NEW" 'INFORMATION

On August 26, 1991, a Jacksonville resident identified as Stetson Kennedy
contacted the Office of the Governor and provided "new" information he had
recently received related to the Moore bombing/deaths. At this point in time,
the Department of Law Enforcement-(FDLE) was directed by the Office of the
Governor to conduct an investigation concerning the "new" information. Mr.
Kennedy is an anti-Klan activist and hasin the past written several books
related to the subject. A sumary of this "new" information is as follows:

On August 21, 1991, Dorothy Harrington, an Orlando resident, advised Mr.
Kennedy that her former husband, Frank.Harrington had previously told her on
several occasions that he had participated in the 1951 bombing of the Harry T.
Moore residence. Further, Frank Harrington was alleged to have been a member
of the Orlando area Ku Klux Klan at the time of the bombing incident.

V. .INVESTIGATIVE OBJECTIVES

The Florida Department of Law Enforcement made a determination to not only
investigate the "new" information provided by Mr. Stetson Kennedy, but to also
review, evaluate, and when possible investigate suspects identified during the
course of previous investigations related to Moore bombing. With this in
mind, investigators from the Office of Executive Investigations. and the
Division of Criminal Investigations met and developed appropriate operational
-investigative objectives related to the ongoing inquiry. These objectives are
identified as follows: ¢

A. Short Range

Evaluate for investigation "new" information brought to the attention of the
Governor's Office. Determine if Frank Harrington participated in the bombing
incident, or has any personal, or otherwise useful information which will
contribute to the identification, and possible prosecution, of the
perpetrators of the murders. :
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B. Long Range

Evaluate all historical investigative initiatives to determine if additional
inquiry is warranted. If such investigation is determined to be warranted,
initiate appropriate steps to bring this matter to an appropriate resolution,
including prosecution if possible.

VI. OTHER PERTINENT INCIDENTS/EVENTS

In an effort to achieve the above detailed objectives, copies were obtained of
all available investigative documentation related to the 1951 bambing/murders.
These documents included the FBI investigative. reports contained within 17
volumes prepared during 1951 through 1955, as well as additional investigative
reports prepared during later years as part of -subsequent inquiries related to
the bombing incident. FDLE's investigative team reviewed all available
documentation related to the December 25, 1951 Harry T. Moore banbmg/murders,
as well as documentation contained within these reports concerning other

possibly related incidents which preceded .the Moore bambing. Those additional-

incidents or events are identified as follows:
* September 22, 1951 and November 30, 1951

Two separate bombing incidents at the Carver Village located in Miami,
FL. , o

* October 1, 1951 through December 9, 1951

Five separate bambing incidents /attempts (one actual) at Jewish Temples
located in Miami FL.

* Novemper 2, 1951

Bambing of Creamette Ice Cream Parlor located in Orlando, FL
* November 6, 1951:

Samuel Shepherd and Walter Irvin, black males, shot by Lake County
Sheriff Willis V. McCall while allegedly trying to escape. Subjects
Shepherd and Irvin were being transported to Lake County by Sheriff
McCall to attend a new trial related to their 1949 rape/burglary
conviction (Groveland incident). Harry T. Moore was actively involved
in civil rights activities resulting from the Groveland incident, trJ.al
and subsequent shooting. »

* November 22-25, 1951

State of Florida NAACP Conference was held in Daytona Beach, FL. Harry
T. Moore was reportedly removed (by vote) from his position as Florida
NAACP Secretary.

(o
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* Decamber 23, 1951
Attempt bombing of a Catholic Church located in Miami, FL.
VII. SUSPECTS/GROUPS

During the course of the preliminary review of available investigative
documentation related to the Moore bambing/murders, several significant
suspects or suspect groups became apparent which required further evaluation
and/or investigation. These suspects/groups are identified as follows:

A. Frank Matthew Harrington

As previously indicated, Mr. Frank Harrington was alleged to have been a
‘former member of the Orlando area Ku Klux Klan and reportedly told his former
wife that he participated in the Moore bambing incident.

Source: FDLE Investigative Reports related to Stetson Kennedy and Dorothy
Harrington interviews. This relates to the "new" information provided by
Stetson Kennedy to the Governor's Office. '

B. Joseph Neville Cox

On January 16, 1978, former Brevard County Deputies W.J. "Buzzy" Paterson and
Bob Schmader interviewed subject Edwaird Spivey, an alleged former member of
the Orlando area Ku Klux Klan. Mr. Spivey advised the investigators that
Joseph Neville Cox, also a former member of the Ku Klux Klan, told him during
" the late part of 1951 or early 1952 that he was involved in the bambing of the
Harry T. Moore residence. Further, Spivey advised that Cox told him that he
was paid $5,000 in exchange for committing the bambing and for this reason he
was concerned that the FBI would find out that he utilized the money to pay

off his home mortgage. Spivey advised that Joseph Neville Cox has been
deceased since early 1952.

" Source: Transcript of 1/19/78 interview between Spivey, Patterson, and
Schmader.

C. Raymond Henry Jr.
On March 2, 1978, Mr. Raymond .Hem:y Jr., an alleged former member of the Ku

Klux Klan, was interviewed by members of FBI located in Ft. Pierce, FL. Mr.

Henry ‘provided the FBI with statements Jconfessions which indicated the
following: ,

" * He was a former member of the Ku Klux Klan.
* He made the bomb utilized in the Moore bombing.

* He accompanied members of the Klan to Miami (Mims), FL where he and Bill

Boyd personally placed the bomb under a bed located within Harry Moore's
bedroon. ‘

PRV . v
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. * He attended a Klan meeting when Harry Moore was discussed by other Klan
members. While at the meeting he was asked and agreed to make a bomb due to
his knowledge of explosives. Also allegedly present at the Klan meeting were
‘Ionnie Norvell, Bill Boyd, Woodrow Atkinson Jr., J.E. Parker, and a B/M known

as "Cowboy."

* The individual known as "Cowboy" was utilized to lure Harry Moore from the
residence so that the bomb could be placed. under the bed. :

~* Brevard County Deputy J.E. Parker provided security for those involved in
the bombing. . : '

% The explosion occurred at 9:37 PM. Henry was unable to recall the exact
time of year the bombing occurred but believes it was during springtime or
possibly Easter.

* After the bombing, those individuals responsible traveled to the Marine
Lounge located in Ft. Pierce, FL to celebrate.

* He stated that he gained the knowledge required to construct a bomb while
serving with the United States Marine Corps. Further, he stated that the bomb
was placed within a box 4" by 5" and consisted of black powder, 1/4 stick of

" dynamite, muratic acid, and sulphuric acid.. The devise was detonated by
utilizing a trail of liquid sulphur. '

Source: FBI files related to Moore bombing, Volume 17.

‘Note: Raymond Henry provided an additional tape recorded interview/confession
to members of the Ft. Pierce PD prior to the March 2, 1978 FBI interview.
Also present during the tape recorded interview was Charles Frank Matthews, a
NAACP member from the Ft. Pierce area:

D. Sydney Walker Hopper Group

During the course of the 1951-55 FBI investigation, several Klan informants
provided information related to a group of individuals referred to within this
report as the "Sydney Walker Hopper Group." These individuals were identified
as possible suspects related to the Harry T. Moore bombing incident, as well
as the bombing of the Creamette Ice Cream Parlor located in Orlando, FL. A
summary of the information allegedly provided by Klan informants during the
FBI investigation is as follows: ,

* Sydney Hopper, an active member of the Orlando area Ku Klux Klan, was
involved in the November 2, 1951 bombing of the Creamette Ice Cream Parlor
located in Orlando, Florida.

* Sydney Hopper previously threatened Creamette employees for failing to
install separate service windows/counters for black/white patrons. Further,
Hopper called for the bombing of the Creamette several times during Ku Klux
Klan meetings. ‘ '
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* Orlando Klan member Cecil Langdale was considered an expert with dynamite
and prepared the explosives utilized in the Creamette bombing.

.+ One of the informants advised that he received a call at approximately
midnight November 1, 1951 from Cecil Langdale. Langdale instructed the
informant to report to the Klan hall and that a "ride" was planned. Upon
arrival at the Klan hall the informant met with fellow Klan members Cecil
Langdale, Claude Waites, Thomas William Stuckey, Art Boynton, Frank Buchanan,
Earl Bailey, and Calvin Burch. At this meeting Langdale told those present
that they were going to bamb the Creamette located in Orlando, FL. Langdale
allegedly walked to his-vehicle and returned with 2 bundles of dynamite, each
bundle containing five sticks of dynamite taped together with a fuse. ‘

. Further, each fuse was approximately 8 feet in length and taped together at
intervals. Those present were advised that Sydney Hopper had previously

warned the Creamette employees to install separate service windows and their
failure to take action would result in the Creamette being blown up. Langdale

. reportedly told those present that the dynamite would be placed on the service

counters with sand bags being placed on top of the explosives in an effort to

force the blast within the structure. The informant reported that a
determination was made to reduce the size of the dynamite bundles to only 3
sticks of dynamite each. At this point, Langdale utilized rubber gloves to

remove 2 sticks of dynamite from each bundle. The .informant advised that all

present proceeded to the Orlando area and the Creamette was bambed and

destroyed at approximately 1:30 AM, November 2, 1951.

* Francis Edward Jackson (Exalted. Cyclops), Otis Phelps, and Thomas Jones,
all members of the Orlando Klan moved three cases of dynamite from fellow Klan
member Claude Waits' hame shortly after the Moore bombing. They were
allegedly concerned that the FBI might find the explosives.

Source: FBI files related to Moore bombing, Volume 16.

E. Earl Brooklyn and Tillman Belvins -

During the course of the 1951-1955 FBI investigation, several Klan informants
provided information related to Ku Klux Klan members Tillman Belvins and Earl
Brooklyn. The FBI files indicate that these two individuals were identified
as possible suspects related to the Harry T. Moore bombing incident. A
sumary of the information provided l}::y Klan informants is as follows:

*  Earl Brooklyn and Tillman Belvins were considered renegade members of the
orlando Klavern of the Associated Klan's of Georgia (AKG), allegedly due to
their violent behavior and were known to be close associates. .

* Klan informants stated that prior to the Harry Moore bombing, Brooklyn was
observed at a Klan meeting displaying a drawing.of a floor plan of the Moore
residence. Further, Brooklyn allegedly solicited the assistance of other Klan
members to participate in an unknown Klan operation, thought possibly to be
the Moore bombing.
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* Brooklyn, Belvins, or their associates may have been seen in the Mims, FL
area several months prior to the bombing asking citizens questions regarding
Harry Moore.

* Both subjects were possibly experienced with dynamite.

Source: FBI files related to Mobre bombing, numerous volumes.

Note: The FBI investigative case files related to the Moore bambing also

" contain extensive information regarding alleged Ku Klux Klan activities not
directly related to the deaths of Harry and Harriett Moore. These apparently
unrelated activities were not investigated as part of this FDLE inquiry.

VIII. PERJURY ISSUES

During the course of the 1951-1955 FBI investigation, several Ku Klux Klan
informants, general informants, victims, suspects, and co-conspirators
provided information related to incidents of violence allegedly perpetrated by
members of the Ku Klux Klan. The following will be a summary of several
incidents which later resulted in federal perjury indictments against six Klan
members. Review of available investigative documents related to the perjury
issue indicate that these indictments were later dismissed by a United States
District Judge. Matters related to the dismissal of the perjury indictments
will be discussed within Section XI of this report. Those alleged Ku Klux
Klan members. indicted for perjury are identified as follows:

T.J. McMennamy
William J. Bogar .
Harvey S. Reisner
Earnest Glenn Morton
Robert L. Judah
Emmett M. Hart Sr.

. A summary of the acts of violence attributed to these individuals are outlined
below: :

Incident #1. ' "
Suspects: McMennamy, Bogar, Morton, and Hart.

On August 8, 1949, following the conclusion of the Groveland rape trial, the
Ku Klux Klan members listed above allegedly chased several ‘defense attorneys
and news reporters by means of vehicles from the Qrange County line near Mount
Dora, FL to Orlando, F1. The purpose of the chase was to stop the vehicle and
"flogg" (beat with leather straps) the occupants.

Note: Reports indicate that one of the defense attorney's discussed above was
former Supreme Court Justice Thurgood Marshall. :

Incident #2. ,
Suspects: McMennamy, Bogar, Reisner, Judah and Hart.
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During the Su:rmér of 1950, the Klan members listed above allegedly seized and
"flogged" an individual named Albert . Boykin. :

Incident #3.

. Suspects: McMennamy, Bogar, and Hart.

- During the summer of 1949, the Klan members listed above as well as other
-members of the Klan from Apopka,” Orlando, and Winter Garden, allegedly burned
a residence located on the outskirts of Apopka, FL. :

Incident #4.

Suspects: McMennamy, Bogar, Reisner, Judah and Hart.

During the summer of 1950 the Klan members listed above allegedly seized and
"flogged" an individual named Ivan Eilbeck. : :

Source: FBI files, Volume 17.

‘Note:- Additional Ku Klux Klan members may have been involved in each act of
~violence outlined above; however only those individuals allegedly providing

false sworn testimony related to these incidents before the grand jury were
indicted for criminal perjury.

IX. INVESTIGATIVE CONTACTS

During the course of this inquiry, representatives from the following criminal
justice agencies were contacted regarding matters related to this
investigation.

-

Federal Bureau of Investigation

Brevard County Sheriff's Department

United States Attorney's Office, Southern District
State Attorney's Office, Eighteenth Judicial Circuit
Orlando Police Department =~ '
Orange County Sheriff's Department

AW W N

>

INVESTIGATIVE NARRATIVE

As previously indicated, this investigative review revealed several different

_ suspects or suspect groups possibly involved in the December 25, 1351 bombing

' of the Harry T. Moore residence. Efforts have been made within this section
of the report to detail evidence or investigative findings which may support

" or contradict the possible involvement of each individual or group. A summary

of the investigative findings is follows:
1. Frank Matthew Harrington

An FDLE interview conducted with.Ms. Dorothy Harrington determined that her
former husband, Frank Harrington-allegedly told her that he had participated
in the bambing of the Harry T. Moore residence. Further, Mr. Harrington is
alleged to have been a member of the Ku Klux Klan at the time of the bombing.
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" Ms. Harrington advised FDLE investigators that her former husband told her of

‘his alleged past Klan involvement on several occasions during the course of
their marriage (1971-1986).

Findings:

* ‘Review of the investigative reports prepared by the FBI during the course
of their initial 1951-1955 investigation of the Moore bombing, as well as the
.. review of documentation prepared related to subsequent .investigations, failed
to reveal Frank Harrington as having been previously identified as a Klan

" member at the time of the bambing or having been previously identified as a -
‘suspect in the bombing incident. As previcusly indicated, the FBI conducted
an extensive investigation which resulted in the identification and subsequent
interview of numerous Klan members and associates. Harrington was never .
jdentified or interviewed during the course of the FBI inquiry.

* Frank Harrington was located in Hollywood, .Florida and interviewed by FDLE
Agents on October 28, 1991. Mr. Harrington denied participation in the ’
bombing, as well as denying any knowledge of those responsible for the
incident. ~Harrington also advised that he never told anyone that he was
present-or participated in the bombing incident.

* Frank Harrington admitted that he was a member of the Orlando area Ku Klux
Klan during the late 1950's or early 1960's; however he denied any involvement
with the Klan during the time of the Moore bombing.

* Frank Harrington was married to Helen Barker during the years 1936-1971.
During the course of this FDLE investigation Ms. Barker was located and
interviewed regarding matters related to the December 25, 1951 Moore bambing
incident. Ms. Barker advised that she had no reason to believe Frank
Harrington was responsible for the Moore bombing and that he never told her
‘that he was present or was responsible for the incident. Ms. Barker also
advised that during one point-in'their marriage Frank Harrington may have
became a member of the Orlando area Ku Klux Klan and that she recalls
attending one Klan meeting with him. However, Barker was unable to recall in
what year the meeting occurred or if Harrington actually became a member of

* On October 31, 1991, suspect Frank Harrington was administered a polygrapgh

examination regarding matters related to his alleged involvement in the

1951/52 deaths of Harry T. Moore and his wife Harriett. Mr. Harrington had
voluntarily agreed to participate in a polygraph examination following his 4
inteiview on October 28, 1991. Frank Harrington essentially "PASSED" the .
polygraph examination, as the test results did not indicate deception ?
regarding matters related to his alleged participation -in the bombing, as well

as his possible knowledge of those responsible for the deaths of Harry and
Harriett Moore.

* Mr. Stetson Kennedy was interviewed regarding Dorrothy Harrington's recent
allegations and he advised that he had no first hand information regarding
Frank Harrington's alleged involvement in the Moore bambing/murders.

/7/—\
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" No evidence was found during the course of this investigation to support .
allegations that Frank Harrington was responsible for the 1951 bambing and
subsequent deaths of Harry and Harriett Moore. '

2. Joseph Neville Cox

As previously reported, Cox was alleged to have been a member of the Ku Klux
Klan at the time of the Moore bombing. Further, Cox was alleged to have been
-responsible. for the Moore bambing, being paid $5,000 to carry out the bombing
- incident which he utilized to pay off his home mortgage. '

Findings:

%+ Review of FBI investigative reports revealed information which indicated

Joseph Neville Cox was a member of’ the Apopka/Winter Garden area Ku Klux Klan
at the time of the Moore bambing. Further, Cox was reported to be the Klavern
secretary. .

* FBI reports indicate that Joseph Neville Cox was interviewed by ‘
representatives of the FBI on March '10 and 29, 1952. Reports indicate that
Cox apparently expressed scme concern regarding the FBI /grand jury inquiry
related to Ku Klux Klan activities during the March 29 interview.

* Review of Florida death certificate.#52238 revealed that Joseph Neville Cox
died on March 30, 1952 as a result of suicide by gunshot. The suicide
occurred the day following his March 29, 1952 interview with the FBI.

* A search of Orange County property. records was conducted in an effort to
determine the status of Cox's hame mortgage for his residence located at 1110
I1linois Street, Winter Park, FL prior to his death. As previously indicated,
Cox allegedly utilized the money received for carrying out the bombing to pay
off his home mortgage. However, a.review of available records failed to

provide information which would adequately resolve concerns related to the
mortgage status. ~

Joseph Neville Cox is deceased and remains "suspect" in this investigation;

however no additional evidence was found during the course of this

investigation to further verify or confirm his possible involvement in the

Moore murders. Further, Edward Spivey, the individual who initially reported

Cox's possible involvement in the mirders during 1978 is now deceased as well.
v ;

" Note: The transcript related to the Edward Spivey interview is extremely
difficult to understand due:to Spivey's reported state of intoxication at the
time of interview. In fact, Spivey's answers were found to be mostly
incoherent during the course of the entire interview process. No other
reports related to this interview were located during the FDLE investigation.

3. Raymond Henry

As previously reported, On March 2, 1978, Raymond Henry Jr. provided the FBI
Ft. Pierce, FL several confessions regarding matters related to his admitted

. 2
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- personal involvement in Moore bombing. A conflict was found to exist

. - regarding the version of events as provided by Henry in handwritten and typed

confessions provided to the FBI, vérsus the version of the incident as
reported within some recent news articles related to Henry's alleged
involvement in the bombing incident. Further, a tape recorded interview was
apparently conducted between detectives from the Ft. Pierce Police Department
and Raymond Henry Jr. just prior to the confessions with the FBI. This

" interview was witnessed by Mr. Charles Frank Matthews, a local NAACP member.
Recent media.reports related to Henry's involvement were apparently based on
reports of the interview content as reported by Mr. Matthews. Reportedly,
this recorded interview was more extensive and contained detailed information
related to the alleged planning stages of. the bambing, as well as the events
prior, during, and after the bambing incidént. However, investigative efforts
have failed to.locate the tape recordings related to this interview.

Section VI., Subsection B., of this report details the confession as provided .
by Raymond Henry Jr. during the course of his March 2, 1978 interview and
confessions with the FBI. The confessions were discounted by both the FBI and
the Brevard County Sheriff's Department due to inconsistencies between Henry's
statements and the facts known related to the incident. A summary of the most
prominent inconsistencies identified during the course of this FDLE .
investigation, as well as additional investigative findings related to this
matter are outlined as follows: :

* Raymond Henry Jr. advised the FBI that the bombing of the Moore residence
occurred at 9:37 PM, on an unspecified date during the spring or possibly the
Easter portion of the year. Finding: The actual bombing occurred at
approximately 10:30 PM, Christmas day, December 25, 1951.

" *  Henry advised that he personally placed the bomb within the residence,
under a bed located within the bedroom utilized by Harry T. Moore. Finding:
Investigative reports indicate the bomb was ‘actually placed under the
residence. ' o

* Henry advised that he attended a Ku Klux Klan meeting when the bambing was
planned. Also, allegedly present at this Klan meeting and participating in
the planning session was an unidentified black male known as "Cowboy."
Finding: Information known by law enforcement and others generally related to
the activities of the Ku Klux Klan indicate that it would have been highly
unlikely that a black individual would have been invited or allowed to attend
a Ku Klux Klan meeting during 1951. Further, it would have also been unlikely
that a black individual would have been invited to plan and participate in a
Klan sanctioned bombing or murder of a NAACP leader.

t

* Henry advised that the above described Klan meeting was also attended by
alleged fellow Klan members Lonnie Norvell, Bill Boyd, Woodrow Atkinson Jr.,
and J.E. Parker. Finding: Investigative efforts have determined that Lonnie
Norvell is actually Lannie Norvell, former Sheriff of St. Lucie County, FL.
Mr. Norvell was contacted and denied any knowledge or involvement in the 1951
bombing death of Harry T. Moore and his wife. Norvell also denied having ever
been a member of the Ku Klux Klan and that he does not know anyone named
Raymond Henry Jr. Investigation also determined that Bill Boyd is actually

rt!
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william F. Boyd, a former St. ILucie County deputy. Mr. Boyd was corntacted and
_he advised that he was not imvolved in the Moore bombing incident and that he
has never been a member of the Ku Klux Klan. Further, Boyd advised that he
moved to Florida during 1959 fram West Virginia and that at the time of the
Moore bambing incident he would have only been 12 years old. Boyd advised

. that Woodrow "Woody" Atkinson was a former Ft. Pierce police officer who is
now deceased. Finally, Boyd advised that he does not know Raymond Henry Jr.

'No information has been developed during the current, or prior investigations
to indicate that the individuals listed above were ever members of the Ku Klux

* Henry advised that B/M "Cowboy"-was utilized to lure Harry Moore from the
residence so that the bamb could be placed urnder the bed. Finding: Interviews
conducted by the FBI during 1951-1952 with members of Moore's family indicate
Harry T. Moore did not leave the residence or meet with amy individuals as
described by Henry. :

* Henry advised in one portion of the confession that the bambing occurred in
Miami FL. Finding: The actual bombing site was located in Mims, FL.

* Henry advised during his interview with the FBI that he was awarded the

Congressional Medal of Honor while serving in the ammed forces. Finding:

Investigative efforts determined that Raymond Henry Jr. received a "“bad

- conduct” discharge fram the United States Navy and that he never received the
Congressional Medal of Honor. - .

* Review of the investigative reports prepared by the FBI during the course
of their initial 1951-1955 investigation of the Moore bombing, failed to
reveal Raymond Henry Jr. as having been identified as a Klan member at the
time of the bombing, or having been previously identified as a suspect in the
bombing incident. As previously indicated, the FBI conducted an extensive
investigation which resulted in the identification and subsequent interview of
numerous Klan members and associates. '

* On December 5, 1991 and February 7, 1992, Raymond Henry Jr. was interviewed
by FDLE Agents regarding matters related to his March 2, 1978 interview and
confessions. During the course of a sworn statement Mr. Henry admitted that
he had lied during his 1978 interviews with representatives from the FBI, as
well as during separate tape recorded interviews with members of the Ft.
Pierce Police Department and NAACP member Charles Matthews. Henry also stated
that he had never been a member of the Ku Klux Klan: and that he did not
participate in the Moore bombing. Henry also stated that he had never heard
of Harry T. Moore or the bombing incident writil after moving to Florida during
1962 or 1963 and that he had no first hand knowledge regarding matters related
to the Moore bombing/deaths. Henry advised that the statements he provided
during 1978 were based essentially on news articles and hearsay information
related to the bombing incident.

Based on investigative efforts initiated during the course of this FDLE
investigation, as well as the review of available investigative documentation,
the March 2, 1978 confessions provided by Raymond Henry Jr. were found to be
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false. Henry's recent admissions indicate that he had lied during the course
of the 1978 FBI, Ft. Pierce PD, and NARCP interviews and that he was not .
involved in the December 25, 1951 Moore bombing. Henry's credibility as a
witness regarding any matter related to the Moore bombing/murders is doubtful
based on his proven inability to provide truthful information.

Recent news articles attributed to Mr. Stetson Kennedy have alleged Raymond

. Henry' involvelment in the Moore bombing/murders. However, Kennedy's findings

related to this matter are essentially based on hearsay information provided
to Kennedy over the past several years. :

Note: On January 9, 1992, Raymond Hehry Jr. was offered a polygraph
examination in an effort to verify statements related to the bombing and
subsequent deaths of Harry T. Moore and his' wife. Raymond Henry declined
participation in the polygraph examination.

In addition, on February 22, 1992, Raymond Henry Jr. allegegdly attempted to

. arrest an associate while utilizing an FDLE business card as "official" :

identification. The business card was provided. to him during a previous FDLE
interview. Henry reportedly called for assistance from the Vero Beach Police
Department while attempting to initiate the unlawful arrest and- identified
himself to Vero Beach officers as "a police officer appointed by the Governor"
while displaying the business card. Henry was arrested by the Vero Beach
Police Department and charged with Impersonating a Law Enforcement Officer and
Resisting Arrest Without Violence..

D. Sydney Walker Hopper Group.

Investigative efforts were made to verify or confim information provided to
FBI investigators during the course of their initial investigation surrounding
the deaths of Harry and Harriett Moore and. the possible involvement of those
individuals previously identified as the "Hopper group". Efforts were made to
locate and when possible interview suspects and possible witnesses. However,
investigative initiatives have determined that Sydney Walker Hopper and Cecil
Langdale are now deceased. Additionally, efforts to locate other suspects or
potential witnesses related to this group were made without success.

Although little information was obtained 'durihg the FBI invéstigation which
would indicate the "Hopper group" was involved in the Moore deaths, the

information related to the'group's alleged involvement in the November 2, 1951
‘bambing of the Creamette Ice Cream Parlor located in Orlando, FL was very.
‘detailed and specific. Efforts were made to obtain investigative reports -
.prepared by the Orange County Sheriff's Department or the Orlando Police

Department during 1951 in an effort to verify information provided initially
by informants (example: usage of sandbags during the bombing incident).
However, no records or reports related to the bombing incident are currently
maintained by either agency. No additional information was revealed during
the course of this investigation to further verify or confirm the group's
possible involvement in the Orlando bombing incident or their possible
involvement in the deaths of Harry T. Moore and his wife.

r
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E. Earl Brooklyn and Tillman Belvins

As previously indicated, subjects Earl Brooklyn and Tillman Belvins were the

' most prominent suspects identified by the FBI during the early stages of their
1951-1955 investigation. Brooklyn arnd Belvins were considered renegade

. members of the Ku Klux Klan allegedly due to their violent behavior. Further,
prior to the Moore bombing/murders Earl Brooklyn allegedly displayed a drawing
of a floor plan of the Moore residence while at.a Klan meeting. However, FBI
reports related to Brooklyn and Belvins indicate that family members
-reportedly provided an-alibi for both suspects during the time of the bambing
. incident. Although Earl Brooklyn and Tillman. i main " t* _in
matters related to Mp , both subjects are now deceased.
NG additional evidence was revealed during the course of this inquiry to
further confirm or verify their possible involvement in the bombing deaths.

XI. COVER-UP ISSUE

During the course of this inquiry, allegations of a cover-up have been
reported by various members of the news media related to past investigations
conducted by federal, state, and local law enforcement and prosecutorial
agencies. This FDLE investigation has failed to reveal any instances of an
-actual cover-up in matters related to previous investigations conducted into
the barbing deaths of Harry and Harriett Moore.

The FBI conducted a thorough and extensive investigation during the course of
their 1951-1955 investigation related to the deaths of Harry and Harriett
Moore. This FDLE inquiry failed to reveal any evidence of a cover-up related
to the manner in which the investigation was conducted by federal authorities.
However, investigative reports and memorandums reflect a continual concern on
the part of investigators and prosecutors regarding the presence of federal
jurisdiction during the course of the ongoing investigation into the
bombing/murders. This matter became a major -concern following the grand jury
indictments and later dismissal of charges related to criminal perjury brought
‘against several members of the Ku Klux Klan. A review of FBI and Justice
Department reports and memorancums related to this matter indicate the perjury
charges were dismissed when a legal determination was made indicating the
grand jury did not have the authority to investigate acts of violence not
found to be a violation of federal law and therefore could not compel '
testimony related to these matters.. Again, no evidence was found to indicate
the dismissal of the indictments was the result of a cover-up on the part of
federal investigators, prosecutors, or the court.

Note: Present day Federal Civil Rights laws had not yet been implemented
during the time period of the Harxry T. Moore - bambing.

The Brevard County Sheriff's Department and the State Attorney's Office played
a limited role in the initial investigation conducted between 1951-1955.
Interviews conducted during the course of this inquiry determined that the
FBI maintained sole control over the investigation and that state or local
agencies would not have had access to investigative reports, findings,
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witnesses, or ‘suspects ‘identified during’the course of the FBI investigation.
. However, a review of FBI reports revealed that former Brevard County Sheriff
H.T. Williams provided assistance as requested by the FBI and nothing was
found to indicate he was a member of the Ku Klux Klan or was not cooperative

' throughout the investigative process. &As previously indicated, the FBI
‘investigation lasted approximately five years (1951-1955) and upon campletion
of their investigation, local criminal justice agencies were not authorized
access to investigative case files which contained the identities of suspects,
. witnesses and etc. Without benefit of reviewing these investigative reports
and other documentation related to the instant investigation, it would have
been difficult, if not impossible, for local authorities to. initiate an
investigation related to the Moore bombing. = Further, during the early 1950's
the Brevard County Sheriff's Department reportedly consisted of limited

. resources and may not have been appropriately equipped or properly trained to
conduct an investigation of this magnitude. This FDLE investigation failed to
‘reveal any evidence which would indicate the Brevard County Sheriff's
Department, or any other Jocal criminal justice agency, were negligent by not
actively pursuing the bombing/murder investigation upon campletion of the
initial investigation conducted by the FBI and the United States Justice
Department. Additionally, no evidence was found to indicate this lack of
action was the result of a cover-up.initiated by members of the local criminal
justice community. : ‘

In addition, several investigations, reviews, or inquiries were initiated
during the years following the campletion of the initial FBI investigation.
No evidence was found that any of these inquiries (conducted during 1978 by
the FBI and the Brevard County Sheriff's Department) were conducted in such a
manner to indicate a cover-up had occurred.

Recent media coverage and initial FBI investigative reports reviewed during
the course of this inquiry have alleged that former Sheriff Willis V. McCall,
Lake County, and former Sheriff David Starr, Orange County, may have been
members of the Ku Klux Klan at the time of the Moore bambing. Further, both
are alleged to have advised Klan members not to cooperate with the FBI during
the course of their investigation. However, it is important to note that no
information was revealed to indicate McCall or Starr played an active role in
the 1951-1955 FBI investigation of the Moore bombing/murders. Sheriff Willis
V. McCall was responsible for the November 1951 shooting of Samuel Sheppard
arid Walter Irvin and was later cleared of any wrongdoing by a local grand
jury. Although Harry T. Moore may have been actively involved in civil rights
activities resulting from the Groveland incident, trial, and subsequent
shooting, no evidence‘was found during the course of this or prior inquiries
to indicate Willis V. McCall was responsible for the bombing deaths of Harry
T. Moore and his wife.

In addition, a few members of several central Florida law enforcement agencies
were identified by the FBI as being members of the Ku Klux Klan during the

- course of their 1950's investigation.- However, none of the individuals
identified were members of the Brevard County Sheriff's Department, State

Attorney's Office, or members of any federal agency associated with the Moore
bombing investigation. f

+ 2
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FBI case files reviewed during the course of this investigation-indicate that
during 1952, Governor Fuller Warren appointed Mr. J.J. Elliott as a "Special -
Investigator" for the Governor's Office in matters related to the Harry T.
Moore bonbing incident. During the course of this recent investigation,
FDLE reviewed documents maintained within the Florida State Archives, related
to the Moore bombing/murder in an effort to determine the investigative
irivolvement or role of Special Investigator J.J. Elliott. A summary of the
findings related to this review is as follows: -

* Two boxes of miscellaneous documents ‘related to former Governor Fuller
Warren were located at the Florida State Archives. Within these boxes were
stored hundreds of letters of corréspondence - and related documents concerning
the Moore bombing incident, the 1949 Groveland incident, and additional
bombing incidents occurring within the State of Florida during the early
1950's. These documents were reviewed as related to the ongoing investigation
into the Moore bombing. Co

* A December 27, 1951, telegram was found which had been sent by Governor
Fuller Warren to Thurgood Marshall, Special Counsel for the NAACP. The
telegram advised Marshall that Governor Warren had appointed a "Special
Investigator" to address the Moore bombing incident and that the State of
Florida was offering a $2,000 reward for information leading to the arrest of
those i_ggividuals involved in the bombing incident. Also, a January 2, 1952,
letter fram Thurgood Marshall to Governor warren was found acknowledging the
assignment of a "Special Investigator" and stating that the NAACP would offer
an additional $5,000 reward regarding the Moore bombing.

* B copy of a February 1952 speech given by Governor Warren was found within
. the files. The speech transcript indicates that the Governor had appointed a
. "Special Investigator" and that the investigator had been sent to Mims,
Florida with instructions to "apprehend the murderers of Harry T. Moore." In
addition, Warren indicated within his speech that the "Special Investigator"
had attended Moore's funeral due to the receipt of an apparent bomb threat at
the church location. Further, prior to his ‘assigmnment as a "Special _
Investigator" in matters related to the Moore bombing, Elliott was reportedly
assigned by Governor Fuller to investigate additional bombing incidents
occurring in the Miami area prior to December 25, 1951.

* No investigative reports, ‘documents, or memoranduns related to Elliott's
reported investigations were. found within the files maintained by the Florida
State Archives. : :

§
* No documents were found documenting contacts between Mr. Stetson Kennedy
and "Special Investigator" J.d. Elliott.. Kennedy has recently reported his
. concerns regarding his suspicions that Elliott may have been involved with the
Ku Klux Klan during the time of the Moore bombing investigation.

*+ As previously indicated, available documents related to the 1951-1955 FBI
investigation were reviewed as part of the recent investigation into the Moore
bombing incident. Several thousand pages of ‘investigative documents were
reviewed and revealed less than a half dozen incidents when J.J. Elliott's
name was mentioned. Elliott was jdentified within the FBI files as a "Special

/9
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Investigator" assigned by Governor Fuller Warren; however his actual role in
the investigation was never detailed. The FBI files also indicate Elliott
provided testimony before a federal grand jury reviewing matters related to
the ‘Moore bombing, as well as additional bombing incidents occurring in south
Florida. Elliott also reportedly provided the FBI with the names of several
possible witnesses or contacts during the course of their investigation.

It is unknown if Mr. J.J. Elliott conducted an "actual" investigation into ‘the

© Moore bombings, as no investigative reports outlining his findings or. .

observations were located during the course of this inquiry. Recent efforts
to locate and interview Elliott determined that he is now deceased.
Therefore, no opinions or investigative findings are offered within this FDLE
report regarding Elliott's investigative activites or role in the 1951 Moore
pombing/murder investigation. Further, no additional information was found to.

confirm or verify J.J. Elliott's alleged involvement with the Ku Klux Klan as
reported by Mr. Stetson Kennedy. : :

XII. PHYSICAL EVIDENCE

- During the course of this FDLE investigation,efforts were made to locate any

and all physical evidence previously seized by law enforcement agencies .
related to the deaths of Harry and Harriett Moore. Investigative reports
oo lated physical evidence seized by the FBI during the
estigation was transferred to Sheriff H.T.
Sheriff's Department, on July 14, 1955.

W -act with representatives from the Brevard County
jetermined that after 40 years no physical evidence
> :ident remains within their custody. In addition,
' 'esentatives from the State Attorney's Office,.

Qti t, in an effort to locate physical evidence related
- iis contact determined.that the SAO does not maintain
D ited to the Moore bambing/murders. However, as
\/‘}

a0 did Srovide FDLE with copies of the 17 volume FBI |

—_
o ed to the 1951 bombing of the residence occupied by
% or obtained during the course of this FDLE -
o explanation can be provided by any agency as to
these case related items, no evidence was found to
uLuicate these articles were disposed of in a manner indicating criminal
misconduct on the part of any law enforcement or, prosecutorial agency.

XIII. CONCLUSION

As previously reported, the investigative objectives of this investigation
were separated into long and short range categories. The short range
objectives were identified as evaluating and investigating "new" information
which was brought to the attention of the Governor's Office related to Frank
Matthew Harrington and his alleged involvement in the bambing and subsequent
deaths of Harry and Harriett Moore. The long range objectives were identified

20
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‘as ‘evaluatirig all historical investigative initiatives and determining if
-additional inquiry was warranted which may lead to possible prosecution.

Also, a determination was made to attempt to resolve concerns surrounding
previous investigative efforts which have been seen by some as inadequate,

" incamplete, or part of a cover-up -initiated by the criminal justice community.

Each of these objectives have been addressed within this report.

However, it should be noted that this investigation was adversely affected by
a mmber of uncontrollable factors during the course of the investigative
process. These factors were identified as follows:

The passage of time since the instant bambing/deaths (forty years).
The unavailability of physical evidence.

Difficulty locating witnesses or suspects.

Many witnesses or suspects are now deceased. -

This FDLE investigation failed to prove the allegation regarding Frank
Harrington's involvement in the Moore murders as reported by his former wife.
As previously reported, no evidence was found during the course of this
investigation to indicate Frank Harrington was responsible for the deaths of

"Harry T. Moore or his wife. - Further, no evidence was found to indicate.

Harrington possesses knowledge or information regarding the identities of '
those involved in the bombing incident.

-

Unfortunately, this investigation failed to identify those responsible for the
bambing deaths of Harry and Harriett Moore. Hopefully the facts and findings
revealed during the course of this investigation will aid to resolve some of
the concerns, doubts, and myths surrounding the bambing incident and the
subsequent criminal investigations conducted over the past forty years.

XIV. PROSECUTORIAL REVIEW

Upon completion of this FDLE investigation, a copy of the. Investigative
Summary will be provided to Governor Lawton Chiles for review and further
direction as deemed appropriate. In addition, a copy of the Investigative
Summary will be submitted to State Attorney Norm Wolfinger, Eighteenth
Judicial Circuit, for prosecutorial review.
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. - The. follov.lng investigation was . conducted. bJ Specizl vm
HOBERT T.' ]I“Clm.tl snd JAMES P. SHANNON. on January: 5, 1952.

BASI.: Er, A3THUR A. DUNL ws: irterviewed inasmach a5 he
* is. the County Comiss:.oner representing the tins, Florxda
Cdistrict,
68
Mr. .1RT:IU’1 Ao DUN proprietor of Scottsmoor (}wes, owne:r
of the DUKN's Citrus Retail Store, mims, Florida snd.County Commissiontr

. for Brevard County covering tihe iiims, Florida area; was interviewed througrh

a chance contact.-and voluntesred th\. i‘ollo.un' ﬂ_nfonr.tlon. )

H:: hrs always considured the. rclntn.ons 1.p- vetwoen the wh ito

-an6 colorc.d population in the iimsz and Brev. rd Couinty arca to be above

average, hizs novér known. of any outn.ght friction watw:.n the whites and

ths colored people and was insistent in his opinion: that the explosion - -._"__~'- X

which caused:the death of 1nst'v.nt victins vas 2 p(.r...on or pursons outsice

of liruvard County. - rie Duli has known H.:d T. LOOLE for many years but
only h-d dircct contact with. him as 2 result of the various 2l..ctions

in the county. Ho as w1l as the othur candidetus for cléctisn were ~wiq

of the frct that Hi<iY T. 18304E wes .a lezder among ths Hoegrous in

. Brovard County, . Ho.rol:ted th<t in thy lrst genorrl olcetionrin 1948

211 the €Bandidotes for ezlection. in Brevard uounfy epproached HARRY T.
+00:1% in order to =xplain to him their views, aims =nd proposed program
if slectsd. Prior to inu clections the Nugroes would hold muctings in

- curt in ‘of! tbdll‘ churches. in ordrr to dicide ~mong tihumsalves which

candidat.s to supoort., kre. DUHN stvted that he rrouived thé support

of tho Nugrd-vote in the last senernl laction ;m 1948 bucouse hs has
alwrys showed an int:r.st in the welfars of +7 Hegroes in the community.
He advised that a fsw years ago a mon by the “)rame of: CLYDJ"*.cIQ\FL.Y

of Orlando, Florids vho w:s formrly, a:tax cu...chor in Orlzmd.o purchaacAd
a considerablu »ortion of lznd =long the St. Johns divir ncer wdms,. It so.
happenod tint the popular Negrs picmic arua on She banks. of the St. Johns
happencd to b. locatod within the acorage purchaszd by Mr. MelINuW.Y.

Mr. MciIiNd¥iY arr:wnged to . Mac a foace and 3nte erocted rerass the

public rsad vhich lud from the min highway to thoe plenic vrounds. Through
the offorts of r.r. DUNN condamnstion procucdings werz instaiuted in order
to obtain th~t sm~11 portion of lnnd along the 3. J.:hns giver comrrr)njy
used by the N.nozs Eor their picnies. -
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- M. DUNN volunt: \crnd mfwnmuon concerning “the Tetest -7
t‘l'r‘tl n Wh‘l h wis-Peld in 1950, ¥n that olaction the Choirman of’ the

. dreverd County Commission, ANDItIW FURTSRAERY, of Cocoa, Flerida, was
up for ro—bbctmn. d: was. able to win-in the pri_mary glaction ovir
04 L HTIN ond 2 man by the neme of La’OCdu,‘. fowevir, when the £insl

clection wis held in Novenber, 1950, AND. _Mr()‘t TN3SARY wes defeated
through writce-in votes, the wimn.r baing DaVID 11S.aT. Hr.. DURN

.congidsred the dafet of hr, PORTENSS WY extremely vwnusual and ’11.30
.mentioncd that Mo, HISSET did not even ~ctively campaisn for the

position, Howevur e &d know that rany. poouple dicd aetively eloction r
for NISBET. hkr, DUt allegss thet carly in the morning of the final
clection’ som:timg ahout 5:00 Al Or thereshout slips of paper conhoining
the mme of STET.UN KINEEDY, Candidateyor U. 5. Scnator and DAVLD NIaLm'T
for 3revard County Comrissioner were dlStr.Lbut-.,d to ths Hezeows in tihe

" Bervard County arca with instructions t» th.r that they should writs in

those mamos on tie Lallot, EHr, DUNN stotod thet thoire is no doubt that

CUAHRY T. 2007 hed som:thing to do with thosc slips.of paper whlch

promot:d +h~ wr:.tr--ln votcs and that "moncy passcd hands®..

It should o noted that. kr. DUNY wentionod thet in his opinior.
the influence of HidaY 1. BOO.€ among the calorsd poopls in drevard County
w8 ovor: rated “nd th’xt ho w .L[’,ht not have buén ~ble to influcnes wers thon

25 per cent ol the & gro wto in'an dection.

kr. LuN< stated that a person named ¥ SSER over at Gray's
Tourist Court, n.ar Sciottsmoor Grave, Florida, hud t:ld nim, DUNY, th -t
l:ovcmoz"m.nuﬂ bnd pub money into the. hands of HLWRIY 7. BGO:IZ to

‘influcnee the Mogrs vote, ~nd DUNW further feit that HaRE T ROORS might
‘lr've b o.-n‘nam by both eides in the Stato EL ction cont.sts,

#r.. D NI d-..S(‘I‘.‘_b;,LI SHDITY FOTINA . IRY as an opun advocate
of the principles nnd idenls of th: 1-te Sen: tor BiLBY of "'d.ssissi?pi.
Howsvar, ir. DUEd actively supgorted. the caney ey of ARIVEALW FORT il
in tiw 1950 County Comdission EL-ction »nd i4 T wr b convince the

. Negeo voters thet hr, PORISNATRRY should rece . o Lheir: supaort e,xpl dned

to them thet Mr. BT R0 syncrted the condomn tion proceadings to
obt-in the picmic grounds along uhe ‘St. Johns siver from land owned uy
CLY G Meanoi! NL:I. .

~ .
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o hr. «)Ul i stat-d thit n. the-. *v;nln,, of’ mst nt =x2)losion o
h- w5 in his b. :droom on the second floor of m.: home which is ' luc tud o
slightly north »f th» main intuerscetion of Eims, rec»llid he: ".rlrl[’ th. -
clock striks 10:0C o'clock. thot evaning but docs not rieall learing. ny
‘wxnloaisn or unusu l nyis:. He c.xpl.,ln.r. Lhzt "he mirht beve boen
aslecp nt thy tir: >r the noise might hove b3en oblit.ree t,a by tno
hauvy truck tr'xffic passing his h)me. -
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To:

Reference:

Your No.:

Title:

Office of Attorney General of

AN £
. RECEIVED
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION CER O 1) 08—
QUANTICO, VA 22135 | EB 2020
' OEPARTMENT OF LEGAL ARFAIRS

FT LAUDERDALE
Office of Civil Righte

pate:  February 10, 2006

the State of Florida;
Attn: Senior Investigator

Frank Beisler, Florida CaseID No:  95A-HQ-1507650 ~ «
LabNo: 060126017 KN

Communication dated January 23, 2006

AGO: LO-4-1358-MOORE HOMICIDE: FDLE: PE-01 -0048

UNSUB(S);

Harry T. Moore - victim
Harriette Moore - victim
Homicide/Bombing
12/25/1951 .

Date specimens received: January 26, 2006

‘The following items were received in the Explosives Unit.

Q26
Q27
Q28
Q29
Q30
Q31
Q32
Q33

Page 1 of 3

Glass, plastié, brick, masonry (E23)
Masonry, brick, steel (E74)
Plastic cap on glass (E75)
- Glass (E76)
Nails, glass, masonry (E77)
Soil (E78) |
Soil (E79)
Masonry (E80)

EXHIBIT
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Q34
. Q35
Q36
Q37
Q38
Q39
Q40
Q41
Q42
Q43
Q44
Q45
Q46
Q47
. Q48
Q49
Q50
Q51

Soil (E81)

Nalils, Glass, Bricks (E82)

Masonry, Glass (E83) -

Soil (E84)

Glass (E85)

Soil (E86)

Soil (E87)

Soil (E88)

Soil (E89)

Soil (E90)

Soil (E91)

Soil (E92)

Soil (E93)

Soil (E94)

Brick, glass, mortar, ceramics, nails, metal, plastic (E95)
Metal, plastic, glass, nails, ceramic (E96A)

Bones, metal, plastic, glass, nails, wood, mortar, brick (E97)

Glass, metal (E98)

This report contains results of chemistry examinations performed by the Explosives Unit.

Results of Examinations:

Specimens Q26 through Q51 were screened for the presence of explosive

residue with negative results.

The following analytical techniques were used in the analyses of the submitted

specimens: visual examination, liquid chromatography with mass spectroscopy, and gas
chromatography with electron capture detection.

Page 2 of 3

‘ 060126017 KN



‘ - Remarks:

Explosive Unit examinations are complete. The evidence will be returned under
separate cover.

Daniel M. Hickey.
Explosives Unit

703-632-7634

Page 3 of 3
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To:

Reference:

Your No.:

Title:

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIONRE C..E I VE D
'QUANTICO, VA 22135 FEB 21) 2006

DEPARTMENT OF LEGAL ARE,
PT LAUDERDALE AlRs
Office of Ciwil Rights

Feb
Office of Attorney General of the Date: February 9,2006

State of Florida
Senior Investigator Frank Beisler

Case ID No.: 95A-HQ-1.507650
LabNo.. 050825001 KN

Communication dated Auguét 22, 2005

AGO: LO-4-1358-MOORE HOMICIDE; FDLE: PE-01-0048

'UNSUB(SY;

Harry T. Moore - victim
Harriette Moore - victim
Homicide / Bombing
12/25/1951

Date specimens receivéd: August 25, 2005

Ql
Q2

%
Q4fr»
Q5 |
Q6
Q7

Q8

. Page 1 of3

“Fhe following items were received in the Explosives Unit,

- 'Wood fragment (M1)
Wallet (M2)
°ml:‘ountain pen (M3)
Stick pin (M4)
Locket with photd%gphs (M5)

Watch (M6) RS

4, s
Glass fragments (M7)
Glass fragments (M8) G,

B
&
&
EXHIBIT
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Q9 Glass jar (M9)

‘ Q10 Glass bottle (M10)
Q11 Glass bottle (M11)
Q12 Glass jar (M12)
Q13 Glaés bottle (M13)
Q14 Glass jar (M14)
Q15 Glass Bottle (M15) -
Ql6 Glass bottle (M16)
Q17 Glass bottle (M17)
Q18 Small glass bottle (M18)-
Q19 Glass bottle (M19)
Q20 Glass bottle (M20)
Q21 Glass bottle (M21)
' Q22 Glass bottle (M22)
‘ Q23 Glass jar (M23)
Q24 Brick (M24)
Q25 Brick (M25)

This report contains results of chemistry examinations performed by the Explosives Unit.
Results of Examinations:

Specimens Q1 through Q25 were screened for the presence of explosive residue
with negative resulits. ‘

The following analytical techniques were used in the analyses of the submitted

specimens: visual examination and liquid chromatography with mass spectroscopy, and gas
chromatography with electron capture detection.

Page 2 of 3
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Remarks:

‘ Explosive Unit examinations are complete. The evidence has been returned to the
contributor.

Daniel M. Hickey =
Explosives Unit

703-632-7634

Page 3 of 3
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for:the purposes iherein expressed as the uct and deed of said corpofalion. .

’%ﬁhﬁi‘?ﬁf I have Rereunto set' my hand and:effixed  my. -official . seal - al

t‘}‘.ls}v'vi'lrle B said County and ‘Sfullg, this
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CO(JR[J, 5iale of Florzda to wik:

Lot -32 Block "D“ N Mou nth Vernon Heights asg” per
‘plat therteof. recorded in Plat Book: By Dage 81,
Public Records of Ora 1ge- County, Flotida.
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Know All Wen JBy ‘these {Bresents

. Titusville, Florice, }.
a ('urpumliun ander the laws of 7 Florida

certain inorlgage deed executed by
wife,

o Citizens Bank

bearing d(llf’ the l..th day of January" ' i A D. .197 51 , ','fe‘('l)raé.tl:iﬁ ‘\l&rl-
gage Book 44'7 R page 265‘ " ,in the o/[ir'e a[ lhn (‘lcrA o[ Hm (mutt Lourt o/

O'ﬁnge ' 7 : LounlJ, State u[ Flortda and alw Ihc holdcr und ow

DI‘nn -’e o R % oun{y Slale o/ I‘lor:du, lo-unl

Lot 3 - Rlock "D"i Mount Vernon Heiyhts as. per'- -
plat thereof recorded in Plat Book E, Puge. Bl -
"public rPcor s of Grange County, Florica PRI
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JASD 19 54.
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